
 
  

Skolebestyrelsesmøde d. 10-11-2020 Kl 19.00 – 20.00.  
 
Mødet afholdes i personalerummet 
 
Fraværende: Helle, Anette 

  

 

1. Nyt fra skolen  
Sagsfremstilling:  
Skolens leder orienterer om skolen siden sidst, herunder personalenyt.  

  

Sagsbehandling:  
Orientering  

 

Referat/beslutning:  

 2 medarbejdere til coronatest 

 Fortsat kun negative testresultater blandt eleverne – GODT:-) 

 Praktikformøde i morgen onsdag via teams. Vi får 4 praktikanter, 2 første års studerende og 2 andet 

års studerende. Intropraktik i uge 49, 6 ugers praktik i ugerne 1-6 

 Stort træ fældet i skoven – spændende for eleverne. Den store stamme lader vi ligge til leg. 

 Juleklip aflyst 

 Brandsyn uden påtale 

 Alarm virker!! Nu rullegardin i sikringsrummet. 

 Vi får besøg af corona-beredskabet for at se, om vi gør det godt nok i hverdagen. 

 Juleafslutning bliver uden deltagelse af pårørende – coronarestriktion. 

 Opdeling i pauserne – coronaregel – fordeling af dødboldbanen, og det går fint. 

 Dør monteret mellem guld og sølv – medler fra elevmillionen 

 

2. Nyt fra SFO/Klub  
Sagsfremstilling:  
SFO-leder orienterer om nyt fra SFO og klub siden sidst.  
 
Sagsbehandling:  
Orientering  

  

Referat/beslutning:  

 Arrangementer begrænses / skæres væk 

 Legetøj kommer i karantæne – hyldesystem med karantæne 

 Bagerste rum og gokart bruges kun hver anden dag – karantæne hver anden dag. 

 Børn har lært at tørre legesager af 

 

3. Nyt fra formanden  
Sagsfremstilling:  
Bestyrelsesformanden orienterer om nyt siden sidst. 

  

Sagsbehandling:  



Orientering  

  

Referat/beslutning: 

 Har været med til FRO via Skype. Tema var kvalitet i folkeskolen. 

 Vi ønsker frem over dagsorden i god tid, så bestyrelsen kan være med til at klæde formanden på til 

mødet. Martin tager kontakt til udvalget. 

 
 

4. Kommende skolebørn 
Sagsfremstilling:  
Vi har lavet en plan sammen med børnehaven omkring de kommende skolebørn: infomøde for de voksne, 

besøg og genbesøg, fællesdag i spejderhytten for kommende børn og nuværende 0.kl. 

 
Sagsbehandling:  
 
Orientering 

 

Referat/beslutning:  

 Orientering. 

 
5. Tildeling af midler til 2021 

Sagsfremstilling:  
Midler til drift i 2021 er nu meldt ud, og mandag holder Ulla og Carsten møde med økonomikonsulenten for at 

gennemgå budget for næste kalenderår holdt op mod indeværende års forbrug. 

 
Sagsbehandling:  
 
Orientering 

 

Referat/beslutning:  

 Mødet udsat til torsdag. 

 Forbrugsprocent på 87, og der mangler en del refusioner. 

 Umiddelbart ser det fornuftigt ud, også selvom vi har et lavt elevtal og –for – mange segregerede 

elever. I indeværende års budget er indregnet et underskud, der skal afvikles over 2 budgetår. Måske 

når vi at få det meste afviklet. 

 
6. Branding 

Sagsfremstilling:  
Branding er et fortsat fokuspunkt – hvordan kan vi være med til at tiltrække ”kunder” i butikken i skole og 

børnehave. 

 
Sagsbehandling:  
 
Drøftelse 

 

Referat/beslutning:  

 Ulla undersøger om kommunen kan hjælpe med noget promotion/reklamefilm til facebook. 

 Rose undersøger også om Akos kan hjælpe med droneoptagelser. 

 Info i nyhedsbrevet. 

 
7. Skolens informationsniveau. 

Sagsfremstilling:  
For meget og for lidt – det er altid spørgsmålet.  

Får forældre de informationer, der er behov for?  

Får de for mange?? 

Bliver ugeplaner læst og brugt? 

 



Sagsbehandling:  
 
Drøftelse 

 

Referat/beslutning:  

 Vi fortsætter, som vi gør nu. 

 
 

8. Punkter til næste møde. 

Godkendelse af mødeplan for 1. halvdel af 2021. 

Elevplaner  

 

Næste møde: 

8. december kl. 18.00 – derefter på Værftet til afslutning. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

Ulla K. Brommann 

 


